
 

 
Møde i Skolebestyrelsen 
Referat 

 

Møde nr: 121 

Dato og tidspunkt: 23.5 2024 kl. 17.30 – 20.30  

Sted: Dueholmskolen – personalerummet 

 

Deltagere: Jan Bertelsen, Sigurd Emil Larsen, Anne-Kirstine Kristensen, 

Henrik Hunnerup, Trine Frøslev, Anita Andersen (TR), Ann Balleby, Sander Hørsted 

(AMR), Helle Friis Mikkelsen, Lars Zedlitz Alberg, Liam og Ann fra elevrådene 

Fraværende: Pernille, Rikke 

Mødeleder og formand: Jan Bertelsen 

Referent: Helle Friis Mikkelsen, Afd. leder 

 

17.30:  Opstillingsmøde vedr. skolebestyrelsesvalg. Deltagelse af skolebestyrelsen.  

De to nyvalgte er:  

- Sanne Corvenius Graugaard, forælder på 7. årgang 

- Kasper Nørgaard, forælder på 4. årgang 

På næste – og skoleårets sidste - bestyrelsesmøde skal vi tage afsked med formand Jan 

Bertelsen, som træder ud af skolens bestyrelse. Det samme gør bestyrelsesmedlem Rikke 

Jensen.  

Den nye bestyrelse træder sammen til august 2024. Til august bliver første vigtige opgave at 

bestyrelsen konstituerer sig med en ny formand og næstformand.  

  

1. Orientering fra formanden og skolelederen 

- Fagfordelingen er afsluttet, i gang med næste års planlægning og skemaer. Der har 

været møde med TRIO for at få vejledning til at lægge skemaer for det kommende 

skoleår. Skemaerne kommer til at rulle over fire perioder, dog med så få 

justeringer fra periode til periode som muligt. Planlægning af fællesskabsdage og 

traditionsdage i gang. Årshjul for afdelingerne er under udarbejdelse og lægges 

ind i en samlet kalender for skolen.  

Afdelings- og fællesmøder går pt med at afslutte det indeværende skoleår og se 

ind i det nye skoleår.  

- Mulig lukning af læreruddannelsen i Skive: Skoleledere fra Thisted, Skive og 

Viborg har lavet skrivelse med modstand mod en evt lukning. Bekymring for 

fremtidige problemer med rekruttering, hvis seminariet lukker.  

- Kommunale ejendomme: Stor kritik af rengøring på skolerne. Standarden er faldet 

voldsomt. Der bliver lavet en handleplan på området.  

 

2. Elevrådets punkt  

- Ann: Sidste skoledag med karamelkast, parade, fodboldkamp og vandkamp. Alle 

hyggede sig. Elevrådet i overbygningen går så småt på sommerferie nu. Stor ros 

fra Lars til 9. årgang – alt fungerede så godt og alle opførte sig virkelig 

eksemplarisk.  



- Liam: Elevrådet har vist de kommende 4. klasser fra M.C Holms Skole rundt til 

Besøgsdag.  

- Vandkamp for hele mellemtrinnet inden sommerferien, som elevrådet planlægger 

 

3. Skolefoto det kommende skoleår 

- Orientering om aftale for det kommende skoleår 

Per Bech tager billeder som sædvanligt næste skoleår. Besluttes næste år, om det 

skal fortsætte med Per, eller der skal findes en anden leverandør. Ikke stor 

tilfredshed med kvaliteten.  

 

4. Orientering omkring personalesituationen 

- Tre pædagogstillinger i opslag, som skal tilknyttes faste årgange. Én 

pædagogstilling i opslag til STU. Datoer for ansættelsessamtaler på 

pædagogstillingerne: Mandag d. 3. juni kl. 14.30 – ca 18.00. Besked sendes til 

Helle og Lars, hvis man ønsker at deltager i samtalerne.   

- Stillingsopslag til Mesterlærelinjen: En pensioneret tømrer og en pensioneret 

murer 

- En nyuddannet PAU/Pædagogisk assistent ansat til kommende 7. årgang 

- Enkelte sygemeldte, men opstart med alle til august 

- Korte udmeldinger til forældre ved sygemeldinger – hårfin balance hvor meget vi 

må melde ud fra skolens side, men vigtigt med kort info  

- Lejrskole: Skolen kommer til at udbetale et engangsbeløb, som er givet for lidt til 

lærere, der har været på lejrskole.  

 

5. Endelig timefordelingsplan/regneark 

- Gennemgået 

- Kommende folder for den nye ”Mesterlærelinje” gennemgået. Sendes ud til 

forældre i overbygningen snarest med beskrivelse og kriterier for ansøgning med 

frist 14.6 

 

6. Kulturforandringen – status 

- Kort film med status til forældrene inden sommerferien.  

- Baseline på hårde og bløde data. Hvilke tegn på forandring vil vi gerne se på 

skolen? Sammenligne testresultater, trivselsmålinger, TOPI, fravær, visitationer, 

årskarakterer mm.  

- Den nye hjemmeside er klar og kommer snart op at køre 

 

7. Svømning på kommende 9. årgang – mangler fortsat fra da de var 5. årgang 

- LZ undersøger muligheder. Evt. som tilbud efter skoletid? Reelt vil et enkelt 

modul pr klasse med bjærgning/livredning være tilstrækkeligt. Alternativt kan der 

i alle afgangsbeviser være en tilføjelse om at svømning ikke har været gennemført 

pga. Corona (må vi det?). Afgørelse på næste møde.  

 

8. Økonomi  

- Brugen af skolepengekort: Er omsætningen steget? 

o Omsætningen i kantinen er faldet hvad angår løssalg – ikke i forhold til 

madordningen, hvor langt de fleste fortsat er med. Et faldende elevtal i 

overbygningen på ca. 100 elever er en del af forklaringen. Tendensen er 

dog, at omsætningen er faldende. Måske pga. at mobile pay og kontakter 



ikke modtages, og at der kan være loft på skolepengekortet fra forældrenes 

side.  

Næste år vil der kun være én pause med salg i kantinen, men til gengæld 

serveres der morgenmad fra 7.45, hvor børnene kan købe en bolle, mysli el 

lign.  

9. Evt 

- Henvendelse fra forælder vedr deres datter og opstart på Dueholmskolen om to år. 

Datteren er kørestolsbruger. Lars og Sigurd svarer på henvendelsen.  

 

Næste møde:  

Torsdag d. 13.6 kl. 17.30 – 20.00 inkl. sommerhygge…   

 

Punkter til kommende møder:  

• Næste møde: Rundvisning og drøftelse af faglokaler 

• Næste møde: Afgørelse vedr. svømning på kommende 9. årgang 

• Faglokaler og skrivelse til forvaltningen 

• Kulturforandringen (fast punkt på alle møder) 

• Det gode forældremøde? (Hvordan skal den fælles del se ud) 

• Brugen af skolen i fritiden – regler. Overblik over fritidsbrugere osv.  

• Gennemgang af principper 

• Principper for lejrskole  

• September: Skolefotos næste skoleår 

 

 

/Helle Friis 


